
「安康」健康網絡

interCultural Online Health Network (iCON)

iCON is an initiative led by UBC’s Digital Emergency Medicine and we are proudly supported by
the B.C. Ministry of Health’s Patients as Partners initiative. iCON is a reliable and community-
driven source of information and resources to support multicultural communities in chronic
disease education, prevention and management. Health professionals from the communities
provide health education in ways that respect the communities' different cultural needs. Join
the iCON newsletter to receive event updates and visit our YouTube Channel to review the
previous webinars. 

感謝卑詩省衛生廳「患者為伴」計劃的支持！

Thank you to the B.C. Ministry of Health “Patients as Partners” Initiative for their support!

「安康」健康網絡是由卑詩省大學醫學院數碼急救醫學部領導的項目，並由卑詩省衛生廳「患

者為伴」計劃資助。「安康」健康網絡通過社區教育、知識分享及科技優化為卑詩省多元文化

社區的成員、患者及護理人員提供的慢性疾病的預防和自我管理的資訊、詳細了解醫療系統以

及如何運用數碼工具管理健康。歡迎您加入「安康」電子通訊，隨時接收更多活動消息，瀏覽

YouTube頻道觀看過往線上研討會和講座影片。

更多免費活動 OUR FREE EVENTS 
慢性疾病自我管理 Chronic Disease
Self-Management                   
數碼醫療 Digital Health 
藥物管理 Medication Management 
健康檢測 Health Screening 
公眾健康 Public Health 

icon.support@ubc.ca
www.iconproject.org

iconproject

ehealthstrategy

誠邀您參與免費的
活動和工作坊。
共同邁向更健康人生


